
1 
 

 

 

 

 

 

 
 

Platform Sociaal Domein op 2 juni 2022 
 
 

Bijeenkomstimpressie door Ben Beens,   
Wethouder van Rijssen-Holten 

 
 
Actie in de taxi 
 
“Informatie halen en brengen. Dat zijn de sleutelwoorden van 
het platform Sociaal Domein van VNG Overijssel; ook voor de 
nieuwe bestuursperiode 2022-2026. 
 
Omdat nog niet alle colleges gevormd zijn, is het nog niet 
duidelijk hoe de bemensing van ons platform eruit zal gaan 
zien. We zien nieuwe en bekende gezichten aan tafel. Maar 
wie blijft er straks over? Voor sommigen nog een spannende 
tijd.  
 
Voorzitter Bart Jaspers Faijer doet een oproep om na te 
denken over de kandidaatstelling voor de verschillende VNG-
commissies. Het is van groot belang dat Overijssel hierin goed 
vertegenwoordigd is.  
 
Speciale gasten zijn deze morgen: gedeputeerde Roy de Witte, 
Raymond Damhuis vanuit de Provincie en gastspreker Rick 
Brink voor het onderwerp Inclusie. 
 
Dan geef ik een korte impressie van de stand van zaken rondom ‘Never waste a good crisis’. Positieve 
gevolgen van corona op de uitvoering van de WMO worden onderzocht door een onderzoeksteam 
van Saxion Hogeschool. De gemeenten Ommen, Hengelo en Rijssen-Holten hebben zich bereid 
verklaard om hierin actief te participeren in samenwerking met hun welzijnsorganisatie. Op dit moment 
worden casussen besproken en onderzocht, om rode lijnen te ontdekken in een bijzondere periode. 
Wat kan dit voor onze transformatie-opdracht betekenen?   
 
Inclusie 

Rick Brink neemt ons mee in zijn ontdekkingstocht door Overijssel voor wat 
betreft Inclusie. Rick werkt voor provincie Overijssel als kwartiermaker voor dit 
thema. “We praten er veel over, maar we kunnen nog meer doen”, aldus Rick.  
 
In opdracht van de Provincie brengt Rick in beeld hoe het er in Overijssel 
voorstaat wat betreft Inclusie. Drie aandachtsvelden brengt hij in beeld: de 
cultuur, gender en mensen met een beperking. Met als uitgangspunt dat 
iedereen meedoet en meetelt. Rick is van mening dat gemeenten hier heel 
divers inzitten. Hij ziet dat veel gemeenten bezig zijn met fysieke 
toegankelijkheid, maar nog minder met sociale en digitale toegankelijkheid. 
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Denk bijvoorbeeld aan mogelijkheden voor mensen met een beperking die in een levensloopbestendig 
huis zouden kunnen wonen. Of aan creatieve mogelijkheden om deze groep te laten participeren op 
de arbeidsmarkt.  
 
Rick roept op om meer ‘Actie in de Taxi’. Laat Overijssel de provincie worden die met kop en schouder 
uitsteekt in Nederland op het gebied van Inclusie. Zijn advies is om gezamenlijk een aantal thema’s uit 
te lichten en daar veel energie in te stoppen.  
Collega-wethouders van de gemeenten Dalfsen, Hardenberg, Raalte, Hof van Twente en Zwolle 
hebben aangegeven mee te willen denken in een klankbordgroep.  

 
Daarna delen verschillende collega’s hun ervaringen als het gaat om Inclusie in hun gemeente.  
Alwin Mussche: Naast positieve ontwikkelingen, ziet Alwin ook aandachtspunten. Vanuit het 
beleidsplan “iedereen doet mee” geven ze hier in Staphorst aandacht aan. Mooie resultaten worden al 
geboekt, zoals bijvoorbeeld weinig jongeren in zorg en weinig werklozen. De sociale samenhang is 
groot. Aandachtspunten zijn mensen met een niet-westerse achtergrond en LHBTI-ers. Vanuit sport, 
kerken, scholen en jongerenwerk wordt hierop ingespeeld.  
 
Dorrit de Jong: Organiseer ontmoeting en begrip. Maak moeilijke onderwerpen bespreekbaar, zoals 
bijvoorbeeld het slavernijverleden of aandacht voor de Molukse gemeenschap. Werk vanuit één 
overkoepelende visie; dit is de opgave voor Zwolle dit jaar. Het beleid is vaak nog te gefragmenteerd.  
 
Bart Jaspers Faijer: Bevorder het gesprek. Ommen maakt gebruik van de toolkit Almere. 
Ervaringsverhalen zijn heel helpend en ga in gesprek met de doelgroepen.  
 
Rick Brink sluit af met een goede slotopmerking: Ga van gebaande paden af om mensen te bereiken. 
Benut de kennis van ervaringsdeskundigen.  
 
Voor ons allen een uitdaging!  
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AED 
Vervolgens praten we elkaar bij over de AED’s in onze gemeenten en de dekking ervan. Uit de 
discussie blijkt dat informatie en ondersteuning te verkrijgen is bij Ambulance Oost en Hartslag.Nu. 
Verschillende gemeenten delen hun documenten over dit thema.  
 
Taskforce Wonen en Zorg  
Tot slot staan we stil bij de Taskforce Wonen en Zorg. Dit is nog een hele uitdaging, want hier komen 
twee werelden bij elkaar. De bouw en de zorg. Elke gemeente is verplicht om een visie Wonen & Zorg 
op te leveren. Maar is een regionale visie niet beter? Het is een veelomvattend onderwerp en domein-
overschrijdend. Ook raakt het onderwerp Langer Zelfstandig Wonen en clustering van wonen voor 
mensen met zorg of beperking.  
Sheets met relevante informatie vanuit de Taskforce Wonen en Zorg worden nagestuurd. Hopelijk 
kunnen we daar ons voordeel mee doen.  
 
Al met al weer een informatief en inspirerend overleg in Raalte. 
 
Afscheid Bart Jaspers Faijer 
Voordat Bart deze inspirerende bijeenkomst kan afsluiten wordt hij in het zonnetje gezet. Het is zijn 
laatste vergadering als voorzitter. De volgende vergadering zal het voorzitterschap op de agenda 
staan. Belangstellenden kunnen zich melden bij Karin Tempelman.  
 

 
Gerria Toeter, wethouder Raalte, schetst heel beeldend het voorzitterschap van Bart: “altijd vrolijk, 
innemend en verbindend, prettig en constructief”. Dat Bart wist te enthousiasmeren was tekenend, 
doordat de digitale vergaderingen vanwege corona erg goed bezocht werden.  
 
Bart bedankt voor het voorzitterschap!  
En Henk en Karin bedankt voor de goede ambtelijke ondersteuning.” 
 
 
 
 


